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LIONS CLUBS INTERNATIONAL, MD 101-SVERIGE 
VERKSTÄLLANDE UTSKOTTET 

 
PROTOKOLL NR 1, 2004-2005 

 
 
 
 
Tid: 2004- 08- 07 -- 08     
Plats: Kleva Sandvik.  
Deltagare: Håkan Johansson GRO, Finn L Bangsgaard IPGRO, Annette 

Eiserman-Wikström Controller och Lennart Löf vGRO. 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
  

GRO Håkan Johansson hälsade välkomna till sitt sommarhus på vackra 
västkusten.  

 
§ 2 Fastställande av ärendelista 
 
 Ärendelistan fastställdes.  

VGRO Lennart Löf valdes till sekreterare för mötet. 
 

§ 3 Arbetsfördelning inom VU 
 

GRO Håkan Johansson presenterade förslag till arbetsfördelning inom 
VU. 
Beslutades att anta förslaget med ändring av sista meningen som har 
följande lydelse: ”Funktionsansvaret samt kontaktpersonskap skall följa 
medlem i VU - inget byte av huvudmannaskap varje år.” Utgår. 
(Funktionsansvar och  kontaktpersonskap följer således funktion i VU 
och ej person.) 
”Ansvar för uppföljning att beslut åtgärdas samt uppföljning av 
återrapportering” flyttas över till ekonomikontrollern från vGRO. 
 

Bilaga 1 
 
§ 4 Uppföljning av utestående ärenden 
 
 Upprättad lista på utestående ärenden gicks igenom. 
 Beslutades: 

att ”Summering av distriktens hjälpverksamhet” återupptas. Handläggs 
av   Maud Nordell. 
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att revidering av Direktiv/riktlinjer för NSR-AU. Handläggs av IPGRO 
Finn L Bangsgaard. 

 att utreda Lions fortsatta medlemskap i FRII. Handläggs av Jan Demuth 
 att mönsterskyddet av logga ”Röda Fjädern” utreds av Lars Edwards 

att inventarieförteckning på kontoret upprättas. Ansvarig är Annette 
Eiserman-Wikström. 

  
§ 5 Kommittérapporter. 
 

A) Framtidskommittén 
Rapport hade inkommit från ordf. Lennart Wester, rapporten lades till 
handlingarna.  

Bilaga 2  
VU uppdrar åt framtidskommittén att till VU senast den 17/8 utarbeta en 
principskiss till en genomförandeplan för att till alla ZO, MO/EO, IT-
ansvariga och ev LEO-ansvariga plantera ”Varumärkeskampanjen” 
informera om medlemsregistret, få igång IOGI (International Offisers 
Growth Initiative) mm. Principskissen skall presenteras för GR vid 
mötet 27-29 aug –04 
Brev från ID Jan A Holtet diskuterades. 

Bilaga 3 
Beslutades att föreslå GR att framtidskommittén också blir ansvarig för 
IOGI och att kommittén förstärks med PID Bruno Ahlqvist, Gävle. 
 
 
Organisationsutredning 
GRO Håkan Johansson och IPGRO Finn L Bangsgaard och DG för 
101-VG Ralph Ahlquist har träffat LC Göteborg ang deras motion till RM 
2003 

Bilaga 4 
VU föreslår GR att LC Göteborg och 101-VG tar fram och utvecklar 
sina idéer, dessa idéer skall sedan skickas på remiss till 101-SV och 
101-P 

Bilaga 5 
Tio projektplaner steg 5 vDG-utbildning föredrogs. 

Bilaga 6 a-j 
Beslutades att rekommendera GR att avstyrka projektplan 9 med 
hänvisning till § 46 i GR 3  2003-2004 
 
B) Handikappfonden 
Fyra rapporter från handikappfondens ordf. Börje Jonsson diskuterades, 
godkändes och lades till handlingarna 

Bragdlejon- och Livskvalitetspris Bilaga 7 
Gör din kommuns centrum tillgängligt Bilaga 8 

Handikapp-OS Bilaga 9 
Aktiveringsprojekt Bilaga 10 
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C) Ungdomskommittén 
Kort rapport från två av årets ungdomsläger mm hade inkommit från 
MDYED Hans Folkesson. Rapporten godkändes och lades till 
handlingarna 

Bilaga 11 
 
D) Humankommittén 
Ingen rapport hade inkommit. 
Rapport hade inkommit ang ett eventuellt samarbete med Svenska 
Räddningsverket (SRV). VU är positiv till detta samarbete. VU ger 
Reino Wikström uppdraget att ta fram ett beslutsunderlag att 
presenteras till VU senast den 17 augusti. VU kommer att bereda 
ärendet för beslut vid GR-mötet den 28-29 augusti. 

Bilaga 12 
 
GRO rapporterade om ev samarbete med SOS-barnbyar och ICA 
Alla DG har fått uppdrag att undersöka om det finns intresse hos 
klubbarna att ställa upp på aktiviteten. Ärendet tas upp för information 
på GR-mötet den 28-29 augusti 

Bilaga 13 
 

Skrivelse från Sveriges Lions hjälpfonds styrelse, genom ordf. Sven 
Steffner. Förslag på utskick till klubbarna. VU har tagit del av förslaget. 
VU ställer sig bakom idén och rekommenderar GR att göra det 
samma. 

Bilaga 14 
 
 

§ 6 Rapporter från projekt-och arbetsgrupper 
 Några rapporter förelåg ej till detta VU-möte 
 

 
§ 7 Förslag till utredningsgrupper 

A) RM och Convention vartannat år: VU föreslår GR att Leif Dahlqvist 
Åhus, Bengt Grönvall Perstorp och Frank Smith Upplands Väsby 
utses att ingå i denna utredningsgrupp. 

B) Ev. Rikslotteri: VU föreslår GR att Peder Nordlund Råneå, Sven 
Steffner Falkenberg och Lars Edwards Stockholm utses att ingå i 
denna utredningsgrupp. 

C) Varumärkeskampanjen: VU föreslår GR att arbetsgruppen 
fortsättningsvis får följande bemanning, Bruno Ahlqvist Gävle, Maud 
Nordell Stockholm + en från framtidskommittén. 

 
§ 8 Resepolicy 

VU beslutade att controllern Annette Eiserman-Wikström tar fram ett 
förslag till resepolicy att förelägga GR senare. 
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§ 9 NSR Thorshavn Färöarna 2005 
VU föreslår GR att på MD:s bekostnad åker 19 personer. ( 10 DG+ 
4VU+IRD+YED+LEO-kontaktperson+LDC+ordf i Framt.kom.) 
LDC kostnader tas från framtidskommitténs konto. 

 
 
§ 10           Rapport från MD:s kontor 

 Skriftlig rapport från GRO Håkan Johansson förelåg. Rapporten 
godkändes och lades till handlingarna. 

Bilaga 15 
Beslutades att GRO Håkan Johansson och vGRO Lennart Löf tar fram 
en kravspec för supliesförsäljning, detta tillsammans med Siv Edwards. 
 
Utredning av telefonväxel pågår av Annette Eiserman-Wikström och 
Jan Demuth. 

Bilaga 16 
Säkerställande av emailfunktionen utreds av IT-gruppen Sune Karlsson. 
 

 
 
§ 11           Rapporter från Convention och internationella styrelsen 

GRO Håkan Johansson lämnade dessa rapporter. Rapporterna 
godkändes och lades till handlingarna 

Rapport från Convention Bilaga 17 
Rapport från internationella styrelsen Bilaga 18 

 
 

§ 12 Rapport från CC-möte i Detroit 
GRO Håkan Johansson lämnade en skriftlig rapport från CC-mötet i 
Detroit. Rapporten godkändes och lades till handlingarna. 

Bilaga 19 
 
 

§ 13 Ekonomi 
Ekonomi controller Annette Eiserman-Wikström redogjorde 

 i korthet för bokslutet för verksamhetsåret 2003 – 2004.  
En framarbetad prognos avseende utfallet för innevarande 
verksamhetsår presenterades. 
En lista över kapitalfördelningen presenterades. 
Dessa tre rapporter godkändes och lades till handlingarna. 

Bilaga 20 
Annette Eiserman-Wikström presenterade ”Anvisningar för ersättning 
från vDG-elect till DG-årets slut” 

Bilaga 21 
Diskuterades huruvida revisorer skall kallas till GR-möten eller ej. 
Annette Eiserman-Wikström handlägger ärendet. 
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§ 14 Övriga frågor  
A) Tryckning av handboken: Beslutades att snarast trycka handboken 

2004-2005 
B) Regler för utskick till andra klubbar samt användande av Lions 

logga. § 28 i Normalstadga för Lions Club. Mm. Beslutades att 
dessa regler skall beskrivas och förtydligas i tidningen The Lion så 
att alla kan få del av denna viktiga information. 

C) Lions Etik och syften: Beslutades att uppmana framtidskommittén 
att detta skall tas upp i utbildningen Steg 1 o. 2 

D) PIP Sten Åkestam 80 år: Beslutades att MD uppvaktar Sten. 
E) Lionlogan: Beslutades att föreslå GR att som ett led i 

varumärkeskampanjen försöka få in Lion loggan på 
begravningsbyråerna att ev användas i dödsannonser. 

F) GR-mötet 12-14 november –04: Beslutades att föreslå GR att 
förlägga GR 5 till Åhus Strand, offerter har DG Åke Lind ordnat. 

G) Novozybkov: Projektledningen har önskemål att representanter från 
Lions deltar vid invigningen av sjukhuset. Beslutades att föreslå GR 
att GRO Håkan Johansson representerar MD, eller den han 
delegerar till. Kostnaden skall belasta administrativa medel. 

 
 
§ 15 Ärendelista mm inför GR-mötet i Stockholm 2004-08-27--29 

Beslutades att IPGRO fastställer ärendelistan till mötet och ombesörjer 
utskicket till de anmälda. 
Till GR-mötet den 28-29 augusti kallas DG, VU och föredragande enligt 
ärendelistan. VDG kallas i särskild ordning. 

 
§ 16 Nästa möte 
 Nästa VU-möte blir ett telefonmöte preliminärt 18/9 -04 
 
 GRO Håkan Johansson tackade för ett givande möte. 

IPGRO Finn L Bangsgaard tackade Håkan och Inger för deras stora 
gästfrihet. 

 
Gävle 13 augusti 2004 
 
 
----------------------------  
Lennart  Löf                                 
Sekr.                                                            
 
Justeras: 
 
 
---------------------------                                --------------------------------- 
Finn L Bangsgaard               Håkan Johansson 
 

 
----------------------------- 
Annette Eiserman-Wikström 
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THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


LIONS CLUBS 
(Lions Clubs International) 


MD 101 
 


RAPPORT 
 


LDC-KONFERENS 
 


Tid: 12-13 juni 2004 
Plats: Scandic Hotell, Brommaplan 


 
GR 04/05 har följande övergripande målsättning för Framtidskommittén.  
”Medlemsarbetet intensifieras: Alla potentiella medlemmar skall få introduktion enligt  


Stegen O och alla nuvarande medlemmar skall ha genomgått Stegen 1.” 


 
Lördag 12 juni. 2004. 
 
Lars-Erik Norgren får i uppdrag att fortlöpande uppdatera Stegen. En idé är att i stället för 
nuvarande tågordning för tillsättande av ZO, är att en klubb inom respektive zon tillsätter en 
valberedning för att hitta lämpliga intresserade kandidater till ZO. Ett annat förslag är att med 
hjälp av klubbarnas Tailtwisters inventera lämpliga kandidater till posten som ZO och 
rapportera till valberedningen. Dessutom föreslås att ZO-utbildningen, Steg 3, ges vid två 
tillfällen i stället för nuvarande ett tillfälle.  
Ett annat av Framtidskommitténs mål är att medhjälp av DG genomföra en uppföljning av hur 
Steg O och Steg 1 används i klubbarna 
 
MERL 
 
Genomgång av MERL-konceptet enligt bilaga. Förslag från Ingemar Wästlund att eventuellt 
byta ut namnet MERL mot något annat som är mera lättförståeligt för medlemmarna och 
dessutom dela upp MERL i fyra separata delar.  
 
Söndag 13 juni 2004. 
 
För närvarande fungerar inte bl.a medlemsregistret tillfredsställande. Jan-Erik Toft redogjorde 
ingående hur IT-organisationen bör fungera från och med 1 juli 2004. IT-gruppen föreslår 
följande struktur: 
 
 
 
 
 
 
 


IT-Gruppen 


WEB The Lion Mail Register 


LCI MD101 
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Lions.se/medlem/it 
 
 
  
 
 
 
 
 
För närvarande ser  medlemsrapporteringen till USA ut på detta sätt: 
 
M-rapport till LCI register (Medlem/IT) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Steg 5:  vDG-elect-, vDG-, DG-elect- och DG-utbildning: 
Förslag att genomföra projektplan 1-10 enligt bifogad bilaga. Utbildningsprojektet genomförs 
av MDLDC som projektledare under utbildningsåret .  
 


• Framtagande och produktion av hjälpmedel/uppslagsverk för DG, att användas under 
utbildningsåret och DG-året. Projektplan 1 


• Att forma vDG och vGRO till en arbetsgupp inför DG-året. Projektplan 2 


• Att ge vDG en god inblick i ledarskapsproblematiken, samt fortsatt utbildning enligt Steg 
5. Verksamhetsplan för DG-året. Projektplan 3. 


• Att utbilda inkommande DG i distriktets traditioner och arbetssätt. Projektplan 4. 


• Att förmedla praktiska kunskaper och idéer för rollen som DG. Projektplan 5. 


• Fördjupad Lionskunskap enligt Steg 5. Projektplan 6. 


• Fördjupad Lionskunskap enligt Steg 5, samt enskilda framförande. Projektplan 7. 


• Att påbörja teamutbildningen av inkommande vDG. Projektplan 8. 


• Att påbörja teamutbildningen av inkommande vDG. Samling av vDG-elect. Projektplan 9. 


• Att samordna vDG-utbildningen med de skandinaviska länderna för att få en bättre och 
anna utbildning på Convention. Minimera repetion av utbildning som genomförts på 
hemmaplan. Projektplan 10. 


 
Utbildning enligt projektplan 1-10 finansieras dels av MD 101 till en kostnad av SEK 276 500 
och dels av respektive distrikt. 
 
Presentations teknik 
vCC Lennart Löf föredrog grunderna i presentationsteknik innehållande följande grundstenar: 
 


• Förberedelse 


R 
O 
O 


T 


Medlem IT 


Medlem Prot 


LCI Register 


LCI 


PDF 


Manuell hantering 
Mail 


M-
rapport/klubb 


PU-101 


DG/Distr 


MO 
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• Lokaler 


• Möblering  


• Argumentation  


• Språket 


• Disposition  


• Inledning 


• Framförandet  


• Stoffet 


• Sammanfattning 


• Avslutning 
 
 
Törböle 2004-08-05 
 


 
Lennart Wester, LC Töre 
Ordförande i Framtidsgruppen 
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Lions Clubs International MD-101 
Handikappfondenm 2004-2005 
 
Projekt  BRAGDLEJON - och LIVSKVALITETSPRISER 
    
 
Projektplanen upprättad den 25 juli 2004 av Börje Jonson 
   behandlas den 28 augusti 2004 av Guvernörsrådet 
 
 
Mål:   2 stipendier om vardera 15.000 kronor till en aktiv kvinnlig respektive en manlig 
   utövare  av handikappidrott. Åstadkomna resultat skall vara på “världsnivå”!. Juryn 
   har dessutom möjlighet att utdela max. 10.000 kronor om man finner att speciellt 
   behov föreligger. 
 
   3 stipendier om vardera 15.000 kronor till person som gjort stora och föredömliga 
   personliga insatser för egen och eller annans livskvalitet. 
 
   Priser vid Svenska Ungdomsspelen i Handikappidrott på Stockholms Stadion. Totala 
   prisbeloppet uppgår till 10. 000 kronor. 
 
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Gävle 2004 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
   Nomineringsarbetet aktiveras av HAFO och  genomföres i samarbete med närlig- 
   gande Lions-klubbar. 
 
 
Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 
Ekonomi:  Priser                 95.000 
   Riksmöteskostnader 23.000 
   Kommitté    5.000 
    
Tidplan:  Start juli-2004 
 
Projektbeskrivning: Intresset för dessa stipendier bland verksamma inom handikappidrotten är stort och 
   det anses som mycket meriterande att bli nominerad. Handikappidrott anses av  
   många vara den bästa formen av rehabilitering, den bästa aktiveringsformen och den 
   bryter isoleringsriskerna. Den skapar också möjligheter till nya utmaningar, bättre 
   socialt liv och följaktligen en ökad livskvalitet. 
 
   Livskvalitetspriserna har tilldelats båda “kända” och “okända” och är mycket upp- 
   skattade. Att lyfta fram och uppmärksamma stora insatser som sker i det tysta är en 
   viktig uppgift för Lions. Det handlar om kampen för Livskvalitet utifrån ovanliga 
   förutsättningar. De utdelade prisen har senare uppmärksammats av olika media i 
   samband med personreportage i dags- och veckotidningar. 
 
  
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2004, november 2004, februari/mars 2005 samt maj 2005 
 
 
 
 
HAFO-112 
BJo 
040725 
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         Jan A Holtet, International Director 
 Åsheimveien 147, NO-1476 Rasta, Norway 


Telephone:+ 47 2285 5669 (Bus.), + 47 6790 5265 (H), Fax: + 47 2285 5671 
Mobile: +47 9074 1985, e-mail: j.a.holtet@fys.uio.no 


 
 
 


Lørenskog, 04.08.04 
 


 
 
Til:  Håkan Johansson, CC MD 101 


Svein Berntsen, CC MD 104 
Fritz Fredriksen, CC MD 106 
Thorunn Gestsdottir, CC MD 109 


 
 
 
Kjære Guvernørrådesledere, 
 
Hvorfor er vi Lions? Svaret er enkelt: Vi er Lions for å hjelpe og støtte mennesker som trenger 
det. Behovet for materiell hjelp og menneskelig nærhet og kontakt er stort, både i nær- og 
fjernmiljøet. Hvorfor må vi få flere medlemmer? Desto flere Lions vi har i verden, desto større 
mulighet har vi til å yte hjelp. 
 
Internasjonal President Kusiak legger i inneværende lionsår opp til en stor satsing på 
medlemsutvikling.  Akronymet denne gang er IOGI (International Offisers Growth Initiative). 
Noen vil kalle det MERL i ny innpakking, men det er åpenbart at vi må bygge på det som er 
etablert under MERL. Vi skal ikke alltid starte på nytt der det allerede er etablert et fundament. 
Målet er en økning i medlemstallet på 5 %. Urealistisk, vil noen si. Men for verden sett under 
ett vil målet absolutt være oppnåelig. Det er svært mange land, også i Europa, som har en 
meget lav lionstetthet (Lions pr. 1 mill innbyggere), og selv her i Skandinavia, hvor vi ligger på 
verdenstoppen i lionstetthet, er en 5% økning innen rekkevidde. Det viktige er imidlertid at vi 
satser og forsøker å gjøre vårt beste ut fra de forutsetninger som vi har! 
 
I organisasjonsstrukturen for IOGI ligger at de Internasjonale Direktører får tildelt 
koordinerings- og oppfølgingsansvar for en gruppe land i sitt konstitusjonelle område. Jeg har 
da fått gleden av å arbeide sammen med bl.a. MD 101, 104, 106 og 109. (ID Erkki Laine har 
naturlig nok MD 107.) De europeiske ID-ene har i sin arbeidsplan lagt opp til at det etableres 
arbeidsgrupper i hvert enkelt land med ansvar for lokal oppfølging og fremdrift. Vi har ikke 
sagt noe om hvem som skal være med i arbeidsgruppene. Tanken er at det enkelte land selv vet 
best hvilke personer som er best skikket til en slik oppgave. Det vil imidlertid være naturlig at 
den/de person(er) som er ansvarlig for medlemsutvikling, extension og retention er med. Der 
hvor man hadde en MERL-struktur som fungerte, bør man også vurdere å benytte denne helt 
eller delvis. Om du som CC ønsker å stå utenfor og være pådriver eller om du vil være en 
medspiller innenfor, er en vurdering som du selv må gjøre. Det vil også være ønskelig at siste 
ID i multippeldistriktet trekkes inn, både fordi han har erfaring fra MERL og fordi Past ID også 
får tildelt et lite budsjett (mellom 5 og 10 000 (N-)kroner) for å delta i dette arbeidet.  
 
DGE-ene fikk god innføring om IOGI under opplæringen i Detroit. De skal også ha satt opp og 
signert en ”egenkontrakt” som riktig nok omfatter mer enn medlemsutvikling, men det er også 
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en del av kontrakten. Det er viktig at vi følger opp dette, slik at vi beholder det momentum som 
ble etablert i Detroit.  
 
Det er viktig at vi kommer i gang med arbeidet fra starten av lionsåret. Dere har sannsynligvis 
allerede lagt egne planer for medlemsarbeidet. Forsøk da å innarbeide disse i IOGI. Målene er 
jo de samme, selv om prosenttallene kanskje er forskjellige. 
 
Det jeg nå ber deg om er å ta dette opp i multippeldistriktets organer, e.g. Guvernørrådsmøtet, 
ved første mulighet, slik at en IOGI arbeidsgruppe blir etablert og kommer i arbeid så raskt som 
mulig. Dersom det er ønskelig at jeg deltar i et møte, vil jeg så langt som mulig forsøke å 
etterkomme et slikt ønske. Jeg har også noen reisepenger som jeg kan bruke på IOGI. 
(Dessverre er jeg redd dette tilbudet ikke går til Island. Budsjettet rekker ikke til det.) 
Jeg vil også gjerne få oppgitt navn og e-mail adresse til medlemmene i arbeidsgruppen når den 
er oppnevnt. Det kan også være nyttig å få navn og e-mail til distriktsguvernørene. 
 
Når de nasjonale IOGI-gruppene er etablert, vil vi forsøke å etablere et skandinavisk IOGI-
nettverk. 
 
 
Vennlig hilsen 
 
Jan Holtet 
 
 
 
 
 


Vi trenger flere medlemmer for at Lions fortsatt skal være  
den største serviceorganisasjonen i verden – FOR VERDEN! 
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Lions Clubs International MD-101 
Handikappfonden 2004-2005 
 
Projekt  Gör Din kommuns centrum tillgängligt... 
    
Projektplanen upprättad den  25 juli 2004 av Börje Jonson 
   behandlas den  28 augusti 2004 av Guvernörsrådet 
 
Mål:   Det totala samhällets olika funktioner är delvis stängda för dom som har ett  
   funktionshinder. Klubbarna skall aktiveras i ett arbete, som via en “hinder- 
   inventering” med uppföljande förbättringar syftar till att göra varje kommun mera 
   tillgänglig 
 
   Utifrån hinderinventeringen förväntas en bild av gemensamma typer av hinder, som 
   kan skapa möjligheter till en flexibel lösning som kan kräva en idépristävling.  
     
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Piteå 2004 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
   Samarbete med lokala handikapporganisationer, kommuner och landsting 
   Förstudie inom Östersund och Jämtlands län pågår 
   Info om delprojekt Handikapparkeringsplatser distr. till samtliga ZO 2003-2004 
 
Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
   DG med hjälp av Distriktsråd 
 
Ekonomi:  Resor, litteratur, dokumentation, kurser, information  etc.  10.000 
 
Tidplan:  Start juli-2004 
 
Projektbeskrivning: Den handikappades röst är svag. Lions själ och tradition inrymmer mycket som har 
   handikappanknytning. Dagens samhälle är ej handikappanpassat och förståelsen är 
   tyvärr ganska svag trots “högtidliga” deklarationer. Ex. nya bankomatsystem, som ej 
   är anpassade för funktionshindrade, källsorteringssystem har samma defekter,  
   respekten för handikapparkeringarna är dålig,  bullerstörningarna ökar etc.  
 
   Respektive klubb kommer att taga ansvar för “sin” kommun och via kontakter med 
   de lokala handikapporganisationerna och kommunledningen organiseras en invente- 
   ring av olika hinder. Lokala affärer, rörelseidkare, intresseorganisationer och fastig- 
   hetsägare  engageras i arbetet. 
 
   Under verksamhetsåret 2003-2004 fokuserades respekten för handikapparkerings- 
   platserna i vårt land. Samtliga ZO fick specialinformation och är kontaktmän för 
   genomförandet om inte DR beslutar annat. Klubbarna är uppmanade att inte ha för 
   bråttom i sitt agerande, men det finns antydningar att man inte kommit igång på sätt 
   som avsågs. Aktivitetsledningen kommer att uppmärksamma detta under 2004-2005. 
 
   Under verksamhetsåret 2003-2004 fortsatte pilotarbetet i Östersund med inriktning på 
   en säker miljö för synskadade, tillgänglighet för rörelsehindrade och informationstill-
   gänglifgeten för hörselskakade och döva. 
 
   Förstudien inom totalprojektet skall vara genomförd för rapportering till Riksmötet i 
   Halmstad och hela Sverige aktiveras fr.o.m. verksamhetsåret 2005-2006. 
  
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2004, november 2004, februari/mars 2005 samt maj 20045 
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MINNESANTECKNINGAR FRÅN MÖTE MED REPRESENTANTER 


FÖR LC GÖTEBORG  
 
Datum: 2004-07-27  
Klockan: 13.00 
Plats: Eriksbergvarvet, Ostindiefararen, i Göteborg 
Närvarande: 
Från LC Göteborg: Göran Norberg, Göran Ullman, Rune Dahlstrand och Nils Theslöf 
Från MD: GRO Håkan Johansson, DG Ralph Ahlqvist och IPCC Finn L Bangsgaard 
 
Bakgrund 
LC Göteborg motionerade vid RM i Piteå om tillsättande av en organisations-
utredning.  Det pågick då en utredning rörande organisationen på MD-nivå som 
under verksamhetsåret 2003 – 2004 fortsatte sitt arbete och som lade fram ett förslag 
på organisationsförändring till GR. Gr beslöt att förslaget skulle föras vidare till RM i 
Gävle såsom GR´s förslag på en förändrad organisation. 
Vid RM i Gävle avslogs förslaget och LC Göteborg framförde åter sin begäran om ”en 
förutsättningslös utredning av Lions organisation”. 
VU och GR ansåg att ett möte mellan representanter för LC Göteborg och MD för att 
få en mera konkret beskrivning av vad LC Göteborg avsåg med sin begäran.  
GRO Håkan Johansson och IPCC Finn L Bangsgaard fick i uppdrag att kontakta LC 
Göteborg för att få ett sådant möte till stånd. DG Ralph Ahlqvist ombads delta vid 
mötet med tanken på att LC Göteborg ligger i DG Ralph Ahlqvists distrikt 
 
Diskussioner 
GRO inledde med att redogöra för det arbete som låg bakom organisationsförslaget 
som presenterades vid RM i Gävle. 
 
Mötet diskuterade utifrån nedanstående framlagda synpunkter:  


• man önskar en förändring – en vitalisering – av Lions i Sverige.   
• man med oro såg på det krympande medlemsantalet och den stigande 


medelåldern  
• man ville ha en från GR fristående arbetsgrupp som skall arbeta med 


problembilden i avsikt att arbeta ut ett förslag som via GR sedan kan läggas 
fram för RM  


• man vill ha en förändring i inriktning kanske mot mera kulturaktiviteter 
• man vill ha en organisation som attraherar yngre och medelålders människor 
• Lions behöver nya aktiviteter som på ett bättre sätt att följa med i 


samhällsutveckling, som exempel nämndes VM i fotboll för hemlösa som i 
dagarna pågår i Göteborg  


• Lions måste vara en del i det mångkulturella samhället vi lever i idag. 
• vi måste ta intryck av det mångkulturella samhället medlemsmässigt 
• vi måste vända trenden och bli en organisation på frammarsch i stället för som 


nu på tillbakagång. 
• det förmodligen är lättare i mindre orter än i de stora städerna att nå ut med 


budskapet och skaffa nya medlemmar. 
• arbetsgrupp som skall arbeta med detta måste handplockas 
• kunskapen om Lions som organisation är mindre viktig än nytänkande 


avseende hur få fler medlemmar och nya aktiviteter. 
• ett års mandaten ger en ryckighet i verksamheten som inte är bra 
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• hur gör man Lions attraktivt. Frågor typ ”Vad tycker ni är kul att göra på er 


fritid” skulle kunna ställas. 
• för små klubbar inte kan skapa intresse så att man kan attrahera nya 


medlemmar 
• statusen för Lions sjunkit i samhället 
• beskrevs  olika aktiviteter som LC Göteborg har och har haft genom åren. 
• vi har inte lyssnat av samhället.  
• vi är inte i takt med tiden 
• vi skall inte springa efter andra. Dvs. vi skall försöka hitta egna nya aktiviteter 


och inte ”apa efter” andras koncept 
• vår roll i samhället måste tydliggöras 
• den kommande Varumärkes kampanjen 
• ett eventuellt samarbete med SOS-barnbyar/ICA 
• den förändring som RM´s beslut i Piteå rörande riksaktiviteter innebär 
• att vi måste lita på att dem vi väljer till förtroende poster, t.ex. DG och ge dem 


möjlighet att ta beslut under löpande verksamhetsår 
• att klubbarna måste, på ett bättre sätt än i dag, ställa upp på de beslut som i 


demokratisk ordning fattas i olika beslutande församlingar – zon, distrikt och 
MD 


• att Lions måste blir en organisation som är närmare individen i samhället 
• klubbarnas inre liv måste ses över. Det är på klubbnivå man kan attrahera nya 


medlemmar och det är där nya aktiviteter föds 
• annorlunda mötesformer 
• en bra ledarutbildning som kan vara ett plus i arbetslivet 
• det absolut mesta av den problembild som målas upp hänger samman med 


klubbarnas inre liv, attraktionsförmåga, hur vi själva säljer in medlemskapet till 
presumtiva medlemmar – eller tycker jag själv att vi har så tråkigt att jag inte 
vill att min vänner skall bli medlemmar – aktiviteter både socialt internt och 
utåtriktade 


• att det funnits en kommitté inom VG som under de senare åren arbetat med 
den problembild som LC Göteborg målar upp och att denna kommitté skulle 
kunna återupplivas. 


• att det borde bli ytterligare kommittéer i andra delar av Lions Sverige som 
arbeta med samma frågeställningar för att därigenom skapa en bredare bild 


 
Slutligen konkretiserades tankarna kring ett förslag avseende fortsatt inriktningen för 
det fortsatta arbetet enligt följande: 


• Inriktningen bör vara att vi skall vara närmare samhället och se till samhällets 
behov 


• Dagens organisation upplevs som tungrodd 
• Klubbens inre liv är absolut viktigast 
• Lions behöver jobba med frågeställningarna 
• Kommitté i mer än ett distrikt som jobbar med problembilden 
• Kommittéerna skall avrapportera sitt arbete i mitten av december 2004 
• Muntlig rapport från resp. DG vid Gr i samband med NSR 2005 
• Sammanställt underlag till VU inför mötet 2005-02-04 – 05 
• Förslag handläggas vid GR 2005-02-26 – 27 med avsikt att lägga fram ett 


förslag för RM i Halmstad. 
 
Finn L Bangsgaard 
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Lions Clubs International MD-101 
Handikappfonden 2004-2005 
 
Projekt  HANDIKAPP-OS   -  Stöd Svensk Handikappidrott 
   “Handikappidrott är det viktigaste rehabiliteringsinstrumentet” 
 
 
Projektplanen upprättad den 25 juli 2004 av Börje Jonson 
   behandlas den  28 augusti 2004 av Guvernörsrådet 
 
 
Mål:   Aktiviteten med dess olika möjligheter och betydelse bör vara känd av varje Lion-
   medlem i Sverige. Lions stöd skall skapa förutsättningarna för duktiga handikapp-
   idrottare att kunna prestera sådana resultat att kvalifikationsgränserna för deltagan-
   de vid Handikapp-OS (Paralympics) kan nås. 
 
 
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Gävle 2004     
   Klubbidrag inkl. ev. Gåvobevisbeställningar (  bevis skall aktiveras under året ) 
   Information till varje klubb med hjälp av projektbrev, DG resp. The Lion-artiklar  
 
 
 
Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 
 
Ekonomi:  Kommitté 5.000       
  
 
Tidplan:  Start juli-2004 
 
    
Projektbeskrivning: Det är utomordentligt viktigt för dessa svenska ambassadörer att få träningsmöj- 
   ligheter så att man kan få möta idrottskamrater från övriga delar av världen och att få 
   mäta sin prestations- förmåga i ädel tävlan. Det faktum att nästan ingenting är  
   omöjligt” för den som drabbas av handikapp utgör en trösterik förebild för oss alla, 
   som ingenting vet vad nästa sekund i livet kan innebära. Ekonomiska medel för ett 
   möjliggörande är det viktigaste instrumentet för effektiv träning enligt våra  
   BRAGDLEJON.pristagare. 
 
    Riksmötet 2004 beslutade om att rekommendera ett klubbidrag till Handikappfondens 
   totala verksamhet om minst 1 000 kronor per klubb inkl. ev. Gåvobevisbeställningar, 
   varav 50% skall användas inom satsningen för deltagande vid Handikapp-OS. 
 
    
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2004, november 2004, februari/mars 2005 samt maj 2005. 
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Organisationsutredning 
 
 
 


Bakgrund 
LC Göteborg lämnade en motion till Riksmötet i Piteå om en översyn av Lions organisation. 
Riksmötet beslutade att tillsätta en arbetsgrupp för avrapportering till Riksmötet i Gävle. På 
basis av detta beslut tillsattes en arbetsgrupp. Arbetsgruppen arbetade fram ett 
organisationsförslag samt föreslog Riksmötet i Gävle att anta detta. 
 
Riksmötet i Gävle beslöt att återremitera ärendet till GR/VU för ytterligare bearbetning. 
 
 Den 27 juli träffade GRO Håkan Johansson, PGRO Finn Bangsgaard och DG Ralph Ahlqvist 
representanter från LC Göteborg för att diskutera bakgrunden till motionen. 
Minnesanteckningar bifogas. 
 
Representanter för LC Göteborg föreslag att 101-VDG bildar en arbetsgrupp och tar fram ett 
förslag till åtgärdsprogram. 
 
Arbetsgruppens uppdrag är att förutsättningslöst analysera 


1. Vilken inriktning skall Lions ha 
2. Vad i vår organisation tycker Ni är tungrott och hur förändrar detta. 
3. Hur kan vi förbättra det inre livet i klubbarna 
4. Hur kan vi skapa en positiv anda och entusiasm för vår verksamhet – se alla 


möjligheter i stället för omöjligheter. 
 
 
Tidsplan: 
 
Arbetsgruppens förslag skall vara VU/GR tillhanda senast den 15 december. Förslaget sänds 
ut på remiss till 101-P och 101-SV för att få kommentarer från olika delar av Sverige med 
olika population. 
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Lions Clubs International MD 101 
Handikappfonden 2004-2005 
 
Projekt  AKTIVERINGSPROJEKT - Nya möjligheter 
    
 
Projektplanen upprättad den 25 juli 2004av Börje Jonson 
   behandlas den  28augusti 2004 av Guvernörsrådet 
 
 
Mål:   Vi vill skapa möjligheter att presentera lokala projekt för aktivering och rehabili- 
   tering av handikappade. Det kan handla om att bryta isolering, att skapa nya möj- 
   ligheter, att ge stöd till “udda” områden, att höja insatsberedskapen och flexibi- 
   liteten under verksamhetsåret etc. 
 
 
Förutsättning:  Principbeslut Vid Riksmötet i Gävle 2004 
   Klubbidrag enligt Riksmötesrekommendationen 
   Beslut av GR / GRO efter förslag från HAFO 
 
 
Aktivitetsledning: PCC Börje Jonsson, ordförande 
   PCC Alf Bakken, vice ordförande 
 
Ekonomi:  Projektbidrag max. 100.000 
   Diverse utgifter          2.000      
   
 
Tidplan:  Start juli-2004 
 
    
Projektbeskrivning: Tanken är att få fram förslag till projekt vars förverkligande skall bli av betydelse för 
   flera handikappade rent allmänt, att visa på möjligheter till aktivering som kanske 
   inte prövats tidigare etc. Under verksamhetsåret 2003-2004 inkom 20 st ansökningar 
   och förfrågningar varav 2 dt beviljades. Övriga ansökningar har antingen avslagits 
   direkt eller vidarebefordrats till närliggande Lion-klubbar. Viss information om vår 
   fonds  verksam het har också distribuerats. 
 
 
Avrapportering: Vid GR-mötena i augusti 2004, november 2004, februari/mars 2005 samt maj 2005. 
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THE INTERNATIONAL ASSOCIATION OF 


LIONS CLUBS 
(Lions Clubs International) 


MD 101 
 


RAPPORT 
 


LDC-KONFERENS 
 


Tid: 12-13 juni 2004 
Plats: Scandic Hotell, Brommaplan 


 
GR 04/05 har följande övergripande målsättning för Framtidskommittén.  
”Medlemsarbetet intensifieras: Alla potentiella medlemmar skall få introduktion enligt  
Stegen O och alla nuvarande medlemmar skall ha genomgått Stegen 1.” 
 
Lördag 12 juni. 2004. 
 
Lars-Erik Norgren får i uppdrag att fortlöpande uppdatera Stegen. En idé är att i stället för 
nuvarande tågordning för tillsättande av ZO, är att en klubb inom respektive zon tillsätter en 
valberedning för att hitta lämpliga intresserade kandidater till ZO. Ett annat förslag är att med 
hjälp av klubbarnas Tailtwisters inventera lämpliga kandidater till posten som ZO och 
rapportera till valberedningen. Dessutom föreslås att ZO-utbildningen, Steg 3, ges vid två 
tillfällen i stället för nuvarande ett tillfälle.  
Ett annat av Framtidskommitténs mål är att medhjälp av DG genomföra en uppföljning av hur 
Steg O och Steg 1 används i klubbarna 
 
MERL 
 
Genomgång av MERL-konceptet enligt bilaga. Förslag från Ingemar Wästlund att eventuellt 
byta ut namnet MERL mot något annat som är mera lättförståeligt för medlemmarna och 
dessutom dela upp MERL i fyra separata delar.  
 
Söndag 13 juni 2004. 
 
För närvarande fungerar inte bl.a medlemsregistret tillfredsställande. Jan-Erik Toft redogjorde 
ingående hur IT-organisationen bör fungera från och med 1 juli 2004. IT-gruppen föreslår 
följande struktur: 
 
 
 
 
 


IT-Gruppen 


WEB The Lion Mail Register 


LCI MD101 
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Lions.se/medlem/it 
 
 
 
 
 
 
 
 
För närvarande ser  medlemsrapporteringen till USA ut på detta sätt: 
 
M-rapport till LCI register (Medlem/IT) 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Steg 5:  vDG-elect-, vDG-, DG-elect- och DG-utbildning: 
Förslag att genomföra projektplan 1-10 enligt bifogad bilaga. Utbildningsprojektet genomförs 
av MDLDC som projektledare under utbildningsåret .  
 
• Framtagande och produktion av hjälpmedel/uppslagsverk för DG, att användas under 


utbildningsåret och DG-året. Projektplan 1 
• Att forma vDG och vGRO till en arbetsgupp inför DG-året. Projektplan 2 
• Att ge vDG en god inblick i ledarskapsproblematiken, samt fortsatt utbildning enligt Steg 


5. Verksamhetsplan för DG-året. Projektplan 3. 
• Att utbilda inkommande DG i distriktets traditioner och arbetssätt. Projektplan 4. 
• Att förmedla praktiska kunskaper och idéer för rollen som DG. Projektplan 5. 
• Fördjupad Lionskunskap enligt Steg 5. Projektplan 6. 
• Fördjupad Lionskunskap enligt Steg 5, samt enskilda framförande. Projektplan 7. 
• Att påbörja teamutbildningen av inkommande vDG. Projektplan 8. 
• Att påbörja teamutbildningen av inkommande vDG. Samling av vDG-elect. Projektplan 9. 
• Att samordna vDG-utbildningen med de skandinaviska länderna för att få en bättre och 


anna utbildning på Convention. Minimera repetion av utbildning som genomförts på 
hemmaplan. Projektplan 10. 


 
Utbildning enligt projektplan 1-10 finansieras dels av MD 101 till en kostnad av SEK 276 500 
och dels av respektive distrikt. 
 
Presentations teknik 
vCC Lennart Löf föredrog grunderna i presentationsteknik innehållande följande grundstenar: 
 
• Förberedelse 


R 
O 
O 
T 


Medlem IT


Medlem Prot 


LCI Register 
LCI 


PDF 
Manuell hantering 


Mail 


M-
rapport/klubb 
PU-101 


DG/Distr 


MO 
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• Lokaler 
• Möblering  
• Argumentation  
• Språket 
• Disposition  


• Inledning 
• Framförandet  
• Stoffet 
• Sammanfattning 


• Avslutning 
 
 
Törböle 2004-08-05 
 
 
Lennart Wester, LC Töre 
Ordförande i Framtidsgruppen 
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Nedan följer en kort rapport från två av året ungdomsläger samt lite egna tankar inför framtiden. 


Rapport från Camp Calmarsund    4 augusti -04 
  


Förberedelser 
Nu börjar vi se resultatet efter nära två års förberedelser. Ungdomarna har anlänt till sina 
värdfamiljer. Samtliga ungdomar har fått plats och varit välkomna i sina värdfamiljer. 


Ungdomarna har blivit mottagna på flygplats eller järnvägsstation, oftast både av sin 
värdfamilj och YEC. 


Det innebär att 22 ungdomar, varav 3 svenska ungdomar anländer till lägret på lördagen den 


7 augusti. 


  


Invigningen med pompa och ståt den 7 augusti kl 14.00 
Inbjudna högtidstalare är vår ungdomsminister Lena Hallengren samt kommunalrådet i 
Mörbylånga Saga Sigvardsson. 


Nationalsången, trumpetsolo, presentation av ungdomarna samt välkomstanförande av Camp 
Manager Johnny Orthagen. 


Inbjudna värdfamiljer samt speciellt inbjudna Lions bjuds på en enkel buffé. 


  


Lägerverksamhet. 


Lägerkommittén har bemödat sig att inte ha för många planlagda aktiviteter, varannan dag har 
vi tyckt vara lämpligt. Likaså vet vi av tidigare enkäter att ungdomarna vill delta, vara aktiva, 
inte se på när något händer. 


Det innebär tex kanoting i det inre av Småland. Glasblåsning på berömd välkänd bruksort. 


Delta i och uppleva 1300-talet i Eketorps borg på södra Öland. 


  


Sammanfattning. 


Att anordna ett internationellt ungdomsläger är ett stort arbete för en YEC/ lägerkommitté och 
ett distrikt. Det fodras ett stort mod för att ta utmaningen. Det borde läggas mycket större 
resurser/utbildningar för att säkerställa att dessa läger blir en god renomé för Lions. 
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Hela arbetssättet förutsätter en god och mycket tät och tydlig kommunikation mellan YED-
YEC-Ungdomar/föräldrar-värdfamiljer och lägerledning. 


Tacksam för allt det stöd jag fått av tidigare YED Barbro Bergström och nuvarande Hans 
Folkesson. Utan deras kunskap och erfarenhet hade vi inte rott detta i land. 


  


Ser fram emot att få belöning för allt arbete genom att få träffa dessa fantastiska ungdomar 
och se hur kul de har på vårt läger. 


  


För lägerkommittén 


YEC Johnny Berggren 


 


Kort rapport från Camp Norberg ! 
  
Lägret har avhållits i Klackberg strax utanför Norberg. Temat för Camp Norberg har varit 
vildmarkasliv. Uppbyggnaden av själva lägervistelsen har varit att ungdomarna haft 
aktiviteter 2 dagar och sedan en hemmadag. Ansvariga för lägrets genomförande har varit LC 
Norberg och till sin hjälp har de haft två fritidsledare vilka varit tillsammans med ungdomarna 
hela läger tiden. Förutom dessa så har även klubbarna inom zon 1 och 2/3 varit involverade i 
olika aktiviteter. Lägret har haft ungdomar från Japan,Hong Kong, Tyskland, Österrike 
Italien, Polen, Slovakien, Finland, Turkiet, Frankrike och Belgien. 
  
Med vänlig hälsning 
  
Bengt Nyman 
Past YEC 
PDG 101 B 


  


Att arrangera och genomföra ett läger är inte så svårt. Däremot är det mycket värre med 
värdfamiljsfrågan. Två av årets läger har haft mycket stora problem vad gäller denna fråga. Vi kommer 
därför att lägga särskilt mycket tid på detta under höstens utbildning för YEC.  


Dessutom kommer följande att krävas av de tre guvernörer som har läger nästa sommar:  


- att bilda och lämna namnen på lägerkommittén. Detta måste ske fortast möjligt efter DM:et. 


-3 ansvariga namn per läger enbart för värdfamiljsanskaffning. Det får inte bli så att det blir en persons 
ansvar att göra detta jättearbete. Det är lätt hänt att man tar knäcken på en sådan medlem vilket inte 
kan vara meningen. Detta arbete måste börja mer eller mindre per omgående efter första mötet. 


-kopia på protokoll samt rapporter från lägerkommittén. 


Jag är ingen vän av en massa papper och byråkrati men är samtidigt övertygad om det nödvändiga för 
att få detta att fungera. Risken är annars att det drar ut på tiden och i april/maj är det för sent.  
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Eftersom 2 läger fortfarande är igång samt att det 4:e startar den 7 augusti kan jag i skrivande stund 
inte komma med en slutrapport. Jag och Jan Lofjärd kommer att vänta in samtliga omdömen innan 
detta göres. Mycket av höstens utbildning kommer att formas runt  dessa rapporter. 


  


Lionhälsningar 


Hans Folkesson 


MDYED 101                                                                                                         


ab.saljsamverkan@telia.com 


  


  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
PYED Barbro Bergströms slutredovisning av YE-verksamheten 2003—2004. 
 
Utländska läger- och värdfamiljer: 
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I enlighet med verksamhetsplanen har ett stort antal svenska ungdomar (75 st) 
deltagit sommaren 2004. 
22 länder har bjudit in till läger- och familjehemsverksamhet. 
Samtliga ungdomar har nu kommit hem och efter de kontakter jag haft med såväl 
mina utländska kollegor som en del ungdomar, har verksamheten även denna gång 
varit mycket lärorik och avkopplande. Ett stort antal nya ungdomsband har knutits. 
Resorna, som i en del fall har varit långa med ett antal byten av flighter har fungerat 
mycket bra, även om någon enstaka resväska kommit på villovägar. I ett fall både vid 
ut- och hemresa. 
 
Svårigheterna att få värdfamiljer visar sig allt mer. Detta har inneburit kostsamma 
lokala flygresor för våra sponsorklubbar eller ungdomar eftersom avståndet mellan 
värdfamiljernas bostadsort och lägerplatserna har ökat. 
Sena besked betr. värdfamiljernas namn och bostadsort försvårar och försenar 
naturligtvis planeringen för såväl vår resebyrå som ungdomarna. 
 
Oannonserade lägeravgifter och resekostnader i lägerprogrammen visar en tendens 
att öka, trots gjorda överenskommelser i motsatt riktning. 
Dessa okända, utländska kostnader kan inte redovisas i vårt svenska lägerprogram 
vilket är helt otillfredsställande. 
Den nordiska YE-gruppen avser möjligen att bojkotta länder med lägerkostnader för 
deltagarna, 
En sådan åtgärd skulle dock nedbringa antalet utbytesplatser väsentligt och därmed 
begränsa vår utbytesverksamhet. 
I detta sammanhang vill jag påpeka att de nordiska ungdomsprogrammen 
budgeteras inklusive alla kostnader. 
 
Vid YE-gruppens sammanträde vid EF i Rom kommer åter dessa problem att 
diskuteras. 
 
Oskarshamnslägren: 
Båda dessa läger har även i år med stort värde bedrivits tillsammans med 
Oskarshamns Folkhögskola. 
De ekonomiska förhållandena har förbättrats genom det beslut om anslag från 
Lionsklubbarna som togs vid RM i Piteå. 
 
Med denna slutrapport överlämnar jag, med tack, mitt ansvar för 
Ungdomsverksamheten till min efterträdare Hans Folkesson. 
 
Torshälla 2004-08-22. 
 
 
Barbro Bergström 
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PROJEKTPLAN  1 
 
Projekt: 
DG-utbildning - DGs bok/pärm 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Producera ett hjälpmedel/uppslagsverk för DG, att användas under ”utbild- 
ningsåret” och DG-året, samt expenser under utbildningsåret 


 
Maj  2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
MDLDC Peter Dánilo 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
                 4000 SEK för material. 


Konto: 
 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
 
2004-07-01 


 Avslut: 


2005-06-30 
Projektbeskrivning: 
 
* Genomgång av senaste utgåvan av DG:s handbok från Oak Brook. 
* Utrensning av inaktuellt material i utbildningspärm. 
* Produktion av nytt Stegen - material i form papperskopior i 11 pärmar. 
* Produktion av nya OH-dokument under utbildning. 
* Produktion av material under utbildningen till VDG,s utbildningspärm. 
* Inköp av papper,pärmar, register, OH-film, patroner till skrivare och toner 
   kopieringsmaskin mm under året. 
* Utskick av brev och handlingar 
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Uppföljning/avrapportering: 
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Beslutsförslag till GRM 28-29/8 2004 
 
Kommittén för katastrofberedskapen, nedan kallad komittén, föreslår att 
Guvernörsrådet beslutar följande: 
 


1. Kommittén får i uppgift att tillsammans med Svenska Räddningsverket 
SRV utforma avtal gällande leveranser av tält och tillhörande tillbehör till 
aktuella katastrofområden. 


 
2. Kommittén får i uppdrag att godkänna och underteckna avtalet 


 
3. Kommittén får i uppdrag att utforma ev. krav och instruktioner för de 


Lions som erbjuds att följa med som medhjälpare till katastrofområden. 
 


4. Kommittén skall ha rätt att ansöka ytterligare medel från LCIF, SIDA 
eller annan liknande organisation. 


 
Enligt uppdrag från VU 
 
Pixbo 2004-08-09 
 
 
 
 
Reino Wikström 
PDG, adjungerad till Katastrofberedskapen för tältprojektet 
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Rapport från träff med Räddningsverket och Lions MD 101 angående projekt 
TÄLT. 
 
Deltagare: 
Från Lions: PGG Reino och PDG Toni som också företrädde Lions Katasrofberedskap. 
Från SRV: Hans Martinsson och Lennart Danielsson. 
 
Träffen ägde rum hos SRV i Karlstad och mötet var till för att diskutera hur vi kan bistå 
och hjälpa nödlidande i samarbete med SRV. 
 
Som tidigare är tanken att Lions inköper tält och att SRV lagerför dessa och att i samråd 
med kommittén för Katastrofberedskapen beslutar om när dessa skall andvändas. 
Detta för att så effektivt och snabbt få fram dessa till de som blivit drabbade 
. 
Som kanske inte alla vet så är SRV först på plats när det blivit någon katastrof och hjälp 
har önskats från det drabbade landet. 
 
Samtalet rörde inköp av tält och kaminer, hur stort behovet var och vad som är mest 
gångbart när det gäller sommartält eller vintertält, och i vilket behov kaminer behövs till 
dessa. RSV undersöker dessa saker men har ej kommit med något svar ännu. 
 
Summor som vi talar om är 500.000 kronor per år i fem år med en utvärdering efter tre 
år.  Det kan ju vara så att det inte är något behov under ett år  men att vi inköper tält 
och kaminer för 500.000 kronor att läggas på ett större lager. Därför är det bra att ha en 
femårsplan med kontroll efter tre all för att se om vi är inne på rätt linje. 
 
Vi diskuterade även ett avtalsförslag som Reino har gjort. SRV:s jurister kommer att se 
över detta och komma med synpunkter samt att vi inom Lions måste behandla detta hos 
vår stadgesekreterare och Guvernörsråd. Som sagt var så är avtalsförslaget en början till 
något som förhoppningsvis kommer att bli MYCKET BRA. 
 
SRV erbjöd även någon Lions att följa med till ett katastrofområde om man kan inställa 
sig inom 12 timmar, Jag antog utmaningen om det skulle bli fallet. 
 
Vidare diskuterades om avtalstid om att vi följer Lions kalenderår och hur snabbt vi kan 
få fram tälten. Detta kan ni läsa i Reinos mail 9/6 och 23/6. 
 
Kostnaderna för tälten har blivit lite lägre och några filtar behövs ej nu. 
 
Det finns gamla militära sjukhustält som saknar tältduk hos SRV. Har vi möjlighet att 
göra något där med de kontakter Reino har i Kina? 
 
Förslag om att de personer som sätter upp tälten även bär en väst där det är synligt att 
det är Lions och SRV som sköter detta. Så framtagande av västar måste också till. 
 
Reino har även skrivit om att klubbar samt företag kan vara med och sponsra tält, men 
om så blir fallet kommer det utöver dessa 500 000 kronor. 
Inköp kommer att göras en gång om året för att fylla på lagret eller förstärka det. 
 
Katastrofberedskapen stöder Reinos förslag på aktiviteten till 100% så vi hoppas att det 
inte ska stöta på patrull vad som gäller våra paragrafer och att vi kan få fram ett avtal 
med SRV som ger oss god PR och medmänsklighet.  
 
Bästa Lionshälsningar 
Toni Blom  
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PROJEKTPLAN 2  
 
Projekt: 
DG-utbildning.  Introduktion och utbildning. 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att forma VDG och VGRO till en arbetsgrupp inför DG-året. 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor  


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
MDLDC Peter Dánilo 


 
 
den: 


Ekonomi: 
                45 000 SEK 


Konto:  
 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-08-27 
 


 Avslut: 


2004-08-29 


Projektbeskrivning: 
 
* Presentationer inom gruppen. 
 
* Ekonomiska förutsättningar för VDG-året.(Reseräkningar o blanketter) 
 
* Planeringskalender avseende verksamhetsåret ur MDs synvinkel. 
 
* Tidsplaner för utbildning och utbildningsinnehåll i stort 
 
* Presentation av projektplaner för utbildningen. 
 
* Genomgång av hemuppgift till oktober 
 
* VGRO:s tankar om verksamhetsplan för DG-året. 
 
* Deltagande i Guvernörsrådsmöte 
 
 
* Det är av yttersta vikt för samtliga VDG att deltaga i alla 
utbildningstillfälle 
 
 
 
                                   


 


Uppföljning/avrapportering: 
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Hej Lionsvänner 
 
Jag vill först ta tillfället i akt att från min och Ingers sida  tacka Er för en trevlig och givande 
samvaro i Detroit. Vi ser båda fram  emot ett givande år i samarbetets och trivselns tecken. 
 
Utifrån uppdraget, som jag fick vid vårt GR-möte i Detroit har jag  varit i kontakt med ICA och 
SOS Barnbyar. 
  
Jag har diskuterat projektet - SOS Barnby i Lettland med Peter Wickstein, ICA. Jag har redogjort 
för honom att barn/ungdomsverksamhet är  ett viktigt område för oss och att Baltikum ligger oss 
också varmt om hjärtat, vilket innebär att projektet ligger inom vårt  
kompetensområde. Jag har också sagt till Peter Wikstein att som en förutsättning vill Lions 
diskutera ett framtida samarbete med ICA. Peter Wickstein ställer sig inte avvisande till detta. Vi 
planerar att träffas under vecka 36 för diskussion om samarbete. Vill dock påpeka att Peter inte har 
lämnat något löfte. Min bedömning är att vi har frågan i vår hand genom att visa våra muskler och 
ta fram ett koncept inom området barn/ungdom som tilltalar ICA. 
   
Jag har också varit kontakt med generalsekr. för SOS Barnbyar - Elisabeth Andersson och 
informerat henne om ovanstående. Jag har också diskuterat logistiken i detta projekt - stora centra 
med stora affärer och mycket kunder etc. Jag har också avtalat om möte med henne den 23 aug. 
för avstämning av läget. 
 
Som sagt ovan är det av största vikt att vi inför möten med ICA och SOS Barnbyar visar vilka 
muskler, som vi har inom Lions. 
 
Därför vill jag att varje distriktsguvernör går ut till klubbarna i sitt distrikt och säljer in konceptet - 
samarbete med SOS Barnbyar och möjligheten, som vi har att få ett framtida samarbete med ICA 
och  återkommer med en redogörelse för vilka klubbar som kan/vill ställa upp v 49-v 51. Vill få en 
återrapportering senast den 16 aug. Jag är medveten om att det kan bli svårt men vill gärna att vi 
gör ett seriöst försök. 
  
Jag har sökt Björn Palmer för att ge Humankommittén i uppdrag att ta fram ett koncept för 
samarbete med ICA. Har ni några uppslag tag kontakt med Björn. 
 
En summering av konceptet SOS Barnbyar: 
SOS Barnbyar har ett samarbete med ICA, som innebär en insamling för en barnby i Lettland 
Insamlingsperiod v 49-v51 
Insamling genom 5kr för varje försåld Skogaholmslimpa eller Polarbrödsförpackning 
Massiv marknadsföring i TV och tidningen Buffé under kampanjperioden 
Representation i ICA-butiker presenterande projektet för kunderna ( Lions uppdrag) 
 
Har ni några frågor tag kontakt med mig. 
 
 
Ha det så bra. 
 
 
Hälsningar/Håkan 
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PROJEKTPLAN 3  
 
Projekt: 
DG-utbildning.  Ledarskap. Fördjupad lionskunskap enl steg 5 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att ge VDG en god inblick i ledarskapsproblematiken, samt fortsatt 
utbildning enl steg 5. Verksamhetsplan för GR-året. 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor  


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
MDLDC Peter Dánilo 


 
 
den: 


Ekonomi: 
                53 000 SEK 


Konto:  
 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-10-08 
 


 Avslut: 


2004-10-10 


Projektbeskrivning: 
 
 
* Ledarskapsutbildning 
* Skapa vi känsla 
* MD:s organisation 
* Organisation LCI , IP mfl 
* VDG:s åliggande vid klubbesök. DG:s 100% 
* Convention. Var och när. 
* DG uniform samt kläder convention 
* NSR/Europaforum 
* Motioner 
* Redovisning av hemuppgifter 
* Genomgång av hemuppgifter oktober i Distriktet, samt nya hemuppgifter  
   till november 
* Verksamhetsplan för ert GR-år 
 


 
 
 
 
 
 
 
                                   


 
 


Uppföljning/avrapportering: 
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FALKENBERG 2004-08-01 
 
 
 
Bäste GRO/VU 
 
Styrelsen för Sveriges Lions Hjälpfond har ett förslag på utskick till klubbarna 
med syfte att vara lite mer ”aggressiva” den senare hälften av insamlignstiden för 
forskningen kring ALS. 
 
 
Vår kassör Lion Göte Larsson, har redan sonderat terrängen för sponsring av 
tryckningen, och han har fått positiva signaler från ”vår” bank. 
 
 
Vänligen behandla dokumentförslaget genom DG:s försorg på upptäktsmötet – 
Kick Off mötet. 
 
 
 
Med glada lionhälsningar 
 


 
Sven Steffner 
(ordf. Hjälpfonden) 
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Information till alla Lionsklubbar i Sverige 
 
 
Lions stödjer forskningen mot ALS 
 
 
Vi vill hjälpa till så att frågetecknen kring den fruktade sjukdomen ALS och närbesläktade 
sjukdomar kan rätas ut. 
 
Sveriges Lions Hjälpfond försöker nu göra en insats till förmån för forskningen, så att 
människor i frmtiden inte behöver frukta sjukdomen. 
 
 
Vårt postgironummer 90-1948-0 är öppet för dem som vill hjälpa oss att stödja forskningen 
kring ALS.  
90-kontot granskas av stiftelsen för insamlingskontroll, så Ni vet att insamlade medel används 
på rätt sätt. 
 
Det finns förslag på att bidragen skall överlämnas till forskarna på riksmötet i Halmstad 2005. 
 
 
Vi behöver Er hjälp! 
Vi behöver hjälp med marknadsföringen ut mot allmänheten. Ni kan med Era kontakter med 
lokala tidningar få in annonser med uppmaningen till allmänheten att sätta in en slant på 90-
kontot. 
Ni kan rekvirera affischer från vår Lion redaktör Maud Nordell. 
Naturligtvis står det Er fritt att själva välja lämplig väg för såväl marknadsföring som insamling 
av medel. 
 
 
Vi hoppas att varje enskild Lionsmedlem hjälper till, så att vi kan lämna ett stort och 
betydelsefullt bidrag till förmån för forskningen kring sjukdomen ALS. 
 
 
Vi tror att ovärderliga insatser kan göras – men det kostar pengar. 
 
Tack på förhand. 
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Rapport från MD: s kontor 
 
 
 
Ekonomi 
 
Förutom löpande arbete pågår följande arbete 
 
Bokslut för 2003-2004 
Uppdatering av kontoplan 
Rapportering av likviditet till placeringskommittén 
Introduktion av nyanställd 
 
 
PR/Info 
Planering pågår för IP Clement F Kusiaks besök 26-28 augusti – planerar för en presslunch. 
Förberedelse för nästa utgåva av The Lion 
Uppdatering sker kontinuerligt av Lions Hemsida. 
 
Kanslist 
Cynthia LO började sin anställning den 1 augusti.  
Introduktion pågår 
Arrangerat resa för svensk musiktävlande vid Europaforum i Rom 
I övrigt pågår arbete med  
Handboken 
Planering för Guvernörsrådsmötet 28 – 29 augusti 
Ta fram kalkylpriser på Conventionresa till Hongkong 
Planering av resa till NSR 
Översyn av telefonväxelfunktionen vid kontoret. 
Säkerställa emailfunktionen vid kontoret. 
 
Försäljning 
Diskussioner/överenskommelse har träffats med LCI, Oak Brook om en fortsatt försäljning 
enligt nuvarande upplägg.   
Rekrytering av en efterträdare till Siv Edwards skall påbörjas. 
Under semestern inkomna order har effektuerats. 
Löpande inkommer beställningar. 
 
  
 
Stockholm 2004-08-03 
 
 
 
Håkan Johansson 
Guvernörsrådsordförande 
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PROJEKTPLAN 4 
 
Projekt:  
DG-utbildning. Ansvarig resp Distriktet 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att utbilda inkommande DG i distriktets traditioner och arbetssätt. 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
Resp. distrikts DG med assistans enl. egen bedömning 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
Distriktsfinansierat 


Konto: 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
Okt. 2004 


 Avslut: 


Oktober -2004 
Projektbeskrivning: 
 
* Utvecklingsplanen i denna del skall i huvudsak formas med hänsyn till  
   varje distrikts egen tradition.          
* Distriktsrådets arbete över verksamhetsåret 
* Planeringskalendern - planering av ”distriktsåret”, besöksplan 
* Organisationen i distriktet 
* Distriktets ekonomi - och DGs 
* Genomgång av DG-pärmen 
* Distriktets arbetsordning 
* Medlemsutveckling i distriktet 
* Ekonomisk status i klubbarna 
* Internetanvändning , PU101 och M-rapporter 
 
* Hjälpmedel: DGs bok/pärm (producerad av MDLDC). DGs handbok, 
senaste utgåvan (producerad av OAK BROOK). MDs Handbok, Distriktets 
verksamhetsplaner mm samt övrigt material som DG finner ”angeläget”.  
 
Det är viktigt att DG och VDG etablerar regelbundna kontakter på ett 
tidigt stadium under verksamhetsåret. 
 
 
 
                                             


 
 


Uppföljning/avrapportering: 
 
 
Sittande DG rapporterar skriftligen till MDLDC när denna del 
genomförts. 
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PROJEKTPLAN 5 
 
Projekt:  
DG-utbildning enligt steg 5 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att förmedla praktiska kunskaper och idéer för rollen som DG 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
MDLDC Peter Dánilo  
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
                 45 000 SEK 


Konto: 
 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-11-12 


 Avslut: 
2004-11-14 


Projektbeskrivning: 
 
*  Redovisning av Distriktsutbildningen 
 
*  Distriktet och distriktsrådets sammansättning 
 
*  Distriktets verksamhetsplaner 
 
*  DG;s och DR åliggande 
 
*  Målsättning och vision (årets och ditt år) 
 
*  Kläder 
 
*  Lionstegen, MERL (MO,RO,EO,LDC) samt genomgång av  
    Framtidskommittén 
 
*  Genomgång av hemuppgift till februari 
 
*  Deltagande i Guvernörsrådsmötet 
 
 
 
 
                                             


 


Uppföljning/avrapportering:  
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Besluts- och delegeringsordning 
för Guvernörsrådet MD 101 
verksamhetsåret 2004-2005 


 
Guvernörsrådet har det övergripande ansvaret för MD 101:s  
verksamhet, ekonomiförvaltning samt övrig administration. 
Verkställande utskottet är ett organ för handläggning och verk- 
ställighet av GR:s uppgifter och för beredning av ärenden. 


 
Ärende         Beredning  Anmälan Beslut/Del.    Anm.


  
Riksmöte 
○ Anordna Riksmöte   RO  3 
○ Förbereda ärenden VU GR GR  3 
○ Verksamhetsplan VU GR GR  1 
○ Budget  VU GR GR  1 
○ Tillstyrka förslag VU GR GR  3 
   till plan och budget 
○ Tillstyrka stadge- ST GR GR  4 
   ändringar 
 
Guvernörsrådsmöte 
○ Kalla till GR-möte   VU  8 
○ Anordna GR-möte   VU 
○ Förbereda ärenden   VU  1 
 
VU-möte 
○ Kalla till VU-möte   GRO 
○ Anordna VU-möte   GRO 
○ Avstämning av      
   löpande verksamhet:   VU  7 
-Kommittéer 
-Extern verksamhet 
-Intern verksamhet 
-NSR 
-Europaforum 
-Kontoret 
○ Uppföljning av ST VU   5 
   stadgefrågor 
○ Yttrande över VU  VU   
   förslag till stadgar/ 
   arbetsordning för 
   enskilda klubbar 
 
Övrigt 
○ Framställning VU GR GR  2 
   av handbok 


 
LIONS CLUBS 


(LIONS CLUBS INTERNATIONAL) 
MULTIPELDISTRIKT 101 
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Ärende         Beredning  Anmälan Beslut/Del.    Anm. 


 Budget & Ekonomi 
○ MD:s budget och  VU GR GR  1 
   ekonomi inom  
   beslutad ram och plan 
○ Avrapportering budget/  VU GR GR  1 
   /utfall samt prognos 
○ Uppföljning av budget EC VU                                       7 
   och plan       
○ Medelsförvaltning   VU/EA 
○ Upphandling av MD:s VU  VU  1 
   resor 
  
MD:s kontor 
○ Förändringar av  GRO/VU     GR GR  1 
   personal- och  
   organisationsfrågor 
○ Löpande personal- GRO VU 
   och org.frågor 
○ Arbetsledar- och GRO  GRO 
   ekonomiansvar 
 
Kommittéer och  
projektgrupper 
○ Tillsätter kommittéer VU GR GR  1 
   och arbetsgrupper 
○ Utser ledamöter i  VU GR GR  1 
   kommittéer och  
   arbetsgrupper 
○ Ekonomiska resurser VU  GR GR  1 
   till kommittéer och 
   arbetsgrupper  
○ Verkställighet enligt   KO/PL  5 
   plan/uppdrag 
○ Ekonomiskt ansvar   KO/PL  5 
   för tilldelade/beviljade 
   medel 
○ Rapportering av verk-   KO/PL  5 
   samhet till GR/VU 
 


 
 
Anmärkning: 
1. GR-möte i aug.nov. febr och maj 
2. GR-möte i maj 
3. GR-möte i nov. och febr. 
4. Till varje VU-möte 
5. Genom VU:s protokoll 
6. Skriftlig rapport till VU senast fredagen tre veckor före kommande GR. 
7. Månatligen 
8. Beslut om vilka befattningshavare, som med ersättning från MD ska kallas till  


GR beslutas av VU tre veckor före kommande möte. 
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PROJEKTPLAN 6 
 
Projekt:  
DG-utbildning enligt steg 5 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Fördjupad lionskunskap enligt steg 5 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
MDLDC Peter Dánilo 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
                   45 000 SEK 


Konto: 
 


Tidsplan:  
 
2005-02-25   


 Avslut: 
 
2005-02-27 


Projektbeskrivning: 
 
* Redovisning av hemuppgifter 
 
* Lionledaren-ledarskap-att leda sammanträden,( mötesteknik, kallelser ) 
 
* Praktiska kunskaper om presentationsteknik 
 
* Humankommitténs genomgång 
 
* Ungdomskommitténs genomgång 
 
*  Genomgång av hemuppgift till mars 
 
*  Information om Conventionresan. 
 
*  Deltagande i Guvernörsrådsmöte 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                           


 


Uppföljning/avrapportering: 
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             Riksvalnämnden i Multipeldistrikt 101 Sverige 
 Lions Clubs International 
 
Skrivelse nr 13 /03-04  2004-06-22 
 
 
 
 
 
 
 
Lions! 
 
Riksvalnämnden har, tyvärr lite sent, funnit att förslaget av Toni Blom som ledamot i 
Kommittén för humanitär verksamhet, strider mot beslut taget av Guvernörsrådet 
PROTOKOLL NR 3, 2003-11-08 – 2003-11-09, Hotell Smeden, Eskilstuna som 
säger: 
 Utdrag ur: § 50 Riksvalnämnden 


På uppdrag av Guvernörsrådet vid GR-mötet i Göteborg har Riksvalnämnden att 
ta fram riktlinjer för hur enskilda får kandidera till olika poster. Riksvalnämnden 
har framfört vissa synpunkter för VU/Guvernörsrådet att beakta.  
Förslag  


1. Medlem som kandiderar till befattningarna GRO och VGRO kan inte 
kandidera till ytterligare befattningar. Medlemmar kan i övriga fall 
kandidera till flera befattningar dock icke samtidigt inneha två 
befattningar. 


 
Beslut: Guvernörsrådet beslutar i enlighet med förslaget. 


 
Då Tony Blom redan 2003 valdes till ledamot i Katastrofberedskapen för tiden 2003-
2005 kan han inte väljas till ytterligare en befattning. 
Förslagen till ledamöter i Kommittén för humanitär verksamhet återgår då till 
ursprungsförslaget presenterat vid GR-mötet i Gävle lördag den 22 maj 2004. 
Riksvalnämnden ber Er ha överseende med vår blamage. 
 
Förslaget ser alltså ut på följande sätt: 
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Kommittén för humanitär verksamhet 
 
Tre ledamöter skall väljas för 2004-2005:  
 
        Toni Blom LC Kristinehamn, ej valbar 
 Nominerad av:  B, GD, N, SV och U 
   
 Lennart Ahrnlund LC Örnsköldsvik   
 Nominerad av:  B, N, SV och U 
  
 Anders Larzon LC Byske   
 Nominerad av:  P 
  
 Jan Seebass LC Åhus   
 Nominerad av:  S 
  
 Rolf Pousard LC Vallentuna   
 Nominerad av:  U 
 
 P.O. Damberg LC Skara, kandiderar ej  
 Nominerad av:  GD, SV och VG 
  
 
 
 
 
Kommittén för humanitär verksamhet 
Tre ledamöter skall väljas för 2004-2005: 
 
Riksvalnämnden föreslår: Lennart Ahrnlund  LC Örnsköldsvik   
 Nominerad av:  B, N, SV och U 
  
 Anders Larzon LC Byske   
 Nominerad av:  P 
  
 Jan Seebass LC Åhus   
 Nominerad av:  S 
 
 
 


_________________________ ________________________ _____________________ 
Stefan Kanders Paul Josefson Tauno Mustonen 
LC Arboga LC Eksjö LC Piteå/Öjebyn 
Ordförande  Ledamot  Ledamot 
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PROJEKTPLAN 7 
  
Projekt:  
DG-utbildning enligt steg 5 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Fördjupad lionskunskap enligt steg 5 samt enskilda framförande 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
 MDLDC Peter Dánilo  
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
58 000 SEK 


Konto: 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2005-04-01 


 Avslut: 


2005-04-03 
Projektbeskrivning: 
 
* Redovisning av hemuppgifter 
* Besök på kontoret  
* Information om PR och kontoret av Maud Nordell 
* Genomgång av DG ekonomi och blanketter 
* Framförande av enskilda hemuppgifter 
* Mötesteknik, genomförande av möten 
* Fördjupning i praktisk lionskunskap med frågeformulär från Oak Brook 
* Checklista 
* Genomgång av DG handbok från USA 
* ”Paket” från Oak Brook 
* Uppgifter i handboken 
* Uppföljning/utvärdering av GRmöten 
* Utdelning av kläder 
* Praktiska råd inför Conventionresan 
* Utvärdering av utbildningen 
* Framförande av examensuppgifter. Examensprov 
* Enskilt skriftligt besvarande av frågeformulär 
* Examensmiddag med partner 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                             


 


Uppföljning/avrapportering: 
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Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 


2004-06-18 
 
Kort rapport om utfall och prognos för innevarande år samt några tankar 
om kommande år. 
 
MD101   
2003-2004   


 2004-06-18   
Intäkter Budget Utfall Prognos   
Nationella avgifter 3 381 3 389 3 389   
LCI Ersättning 262 252 252   
Avgift sem 4*1000*10 40 40 40   
Avgift VDG 5*1000*10 50 50 50   
Postpengar 1000*10 10 0 0   
Postpengar 50 0 0   
Tidningen The Lion 0 429 429   
Försäljning handbok 121 169 169   
Försäljning 60 83 83   
Ränteintäkter 40 82 42 räntor skall fördelas 


S:a 4 014 4 494 4 454   
   


Kostnader   
Personalkostnader 1 558 1 199 1 270 /11,5x12  
Lokaler o drift 500 817 853 /11,5x12  
GRO/GR/VU 299 203 299   
Riksmöte 222 63 222   
Nordiskt Samarbetsråd 200 152 200   
Convention o Europa Forum 100 27 100   
Kommittén för framtidsfrågor 380 253 380   
Kommittén för humanitär 75 68 75   
Komm för ungdomsprojekt 95 28 95   
Övriga kommittéer 0 86 95   
Riksvalnämnden 20 2 20   
Hedersrådet 2 0 2   
Tidningen The Lion 200 428 448   
Handboken 121 134 134   
Avsättning ID-kandidat 2006-08 30 0 30   
Oförutsett 107 1 107   
S:a exkl. avskrivn. 3 909 3 461 4 330   


   
Avskrivning m.m. 105 4 105   


   
S:a inkl. avskrivn 4 014 3 465 4 435   
Resultat 0 1 029 19   
 
Utfallet är gjort per den 18 juni 2004. Utifrån det resultatet har prognosen lagts. På 
intäktssidan är budget för LCI Ersättning lagd på 262´. Utfallet med en ½ månad kvar av året 
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Annette Eiserman-Wikström 031-883673 (arb) annette@lsw.se 
Kullavägen 3B 031-883873 (fax) 
435 43  PIXBO 031-885690 (hem) 


är 252´ och därför läggs bara 252´ i prognosen. På kostnads sidan har om kostnaden är lägre 
än budgeten ändå budgeten lagts för att få värsta scenario. Detta gäller utom för personalens 
löner som vi vet blir lägre pga av Ulfs tragiska bortgång. 
 
 
För kommande år är det svårt att se annat än budgeten. Vi vet redan nu att IT-kommittén 
behöver 60´för att få medlemsregistret i fas. Dessa pengar kan man ”hämta” från det faktum 
att endast ett fåtal personer tar ut skattepliktigt traktamente under verksamhetsåret.  
 
 
VU = IPGRO, vGRO, Contr  VU-möten i Sthlm
Resor tor 1500
Hotell 2 natt 1300
Traktamente oskattat  2,5 dgr 500
Trakt skattat inkl arbetsgiv avg  2,5 dgr 664
Summa ersättningar 3964
Avgår frukost enl trakt regler 2 st -80
Summa ersättningar 3884
 
Om man tar bort skattepliktiga traktamentet blir den totala tänkta kostnaden 3220.-. Tar man 
bort skattepliktiga traktamentet för alla budgeterade resor i hela verksamheten finns det ca 90´ 
att lägga på annat. Skälet att ha med skattepliktigt traktamentet är att få ”värsta scenario” men 
ingen tvekan råder om att vi önskar att man avstår från ersättningen.  
I Gävle beslutade RM att budgeten är en rambudget, dvs man kan flytta medel internt. Jag 
avser inte att ändra budgeten i dess utseende eftersom den är antagen av RM.  
 
Den totala kostnaden för Europaforum är budgeterad till 75´för 6 personer och det är inte 
troligt att det kostar det. Mer finns att hämta här. 
 
För att göra en bedömning av det kommande året behöver jag en avstämd redovisning som 
jag vet är så rätt som möjligt. Detta avser Finn och jag göra tämligen omgående tillsammans 
med Jan. Min bedömning, just i denna minut, är att jag tror att innevarande verksamhetsår 
skall ge ett positivt resultat. Jag tror att vi i driften av verksamheten före årets bokslutsarbete 
har ett positivt resultat. Med den tanken tror jag också att kommande år skall driftsmässigt 
vara på rätt väg. 
 
Att resultatmässigt ha en åsikt om medlemsregistret i dagsläget låter sig inte göras. Vad det 
kan innebära för 2004-2005 kan bedömas i det läget det finns en prislapp på det arbete som 
måste göras. 
 
 
Annette Eiserman-Wikström 
Controller 
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PROJEKTPLAN 8 
 
Projekt:  
Samling av VDG-elect, samt slutkollationering av DG-elect 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att påbörja teambildningen av inkommande VDG 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
 MDLDC Peter Dánilo 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
Distriktsfinansierat för DG-elect deltagande i RM 
Distriktsfinansierat för VDG-elect deltagande i RM 
MDLDC 4000 SEK enligt nedan deltagande i RM 


Konto: 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-05-05 


 Avslut: 


2005-05-07 
Projektbeskrivning: 
 
* VDG-elects första kontakt med blivande kollegor och partners. 
 
* Första kontakten med MDLDC som skall utbilda under det kommande  
   året 
 
* Första kontakten med VGRO-elect. 
 
* Dokumentation av personuppgifter för registrering mm. 
 
* Deltagande i RM. 
 
* Slutkollationering av DG-elect inför convention 2005 
 
 
                       


 


Uppföljning/avrapportering: 
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 UTREDNING OM FÖRUTSÄTTNINGAR FÖR ETT RIKSLOTTERI 
 
 
GR´s beslut 04-05-22 
Enligt beslut skall VU till GR i Detroit ta fram en idé om hur en ansökan om rikslotteri 
skall utformas. VU har uppdragit åt Lars Edwards att ta fram sakunderlag 
 
Basfakta 
Spel- och lotterimarknaden i Sverige omsatte år 2003 c:a 36 miljarder kronor.  Spel 
om pengar kan medföra problem både för den enskilde och för det allmänna. Därför 
är den marknaden reglerad i lotterilagen (1994:1000). Anordnade av lotteri i Sverige 
kräver tillstånd och står under statlig tillsyn. Lotteriinspektionen är central 
tillsynsmyndighet. 
 
Tillstånd att anordna lotteri lämnas enligt bestämmelserna i lotterilagen § 10. 
För beviljande krävs att sökande organisation kan påvisa behov av ett lotteri och att 
det finns förutsättningar för genomförande. (Ref. Lions tidigare ansökan 1996 inför 
Kungens 50-årsdag avslogs p.g.a. att Lotteriinspektionen inte ansåg Lions kapabla 
att genomföra ett lotteri med den angina omfattningen) 
 
Typgodkännande och säkerhetskategorier 
Lotterier kräver typgodkännande. För den typ av skraplotteri som Lions föreslår finns 
redan tillstånd för olika lottillverkare som Sandén SFT AB, Cancerfonden,  
AB Svenska Spel m.fl. 
För kostnadskalkyl förordas kontakt med Sandén SFT AB som trycker upp lotter och 
genomför lotterier. 
 
Omslutningen av lotteriet avgör vilken säkerhetskategori som gäller, d.v.s. vilka 
vinstbelopp som anordnaren måste garantera oavsett försäljningsresultat. 
 
Villkor, kontroll- och ordningsbestämmelser för lotteri med fysiska lotter 
Se Lotteriinspektionens bifogade anvisningar, bilaga 1. 
Här framgår det ansvar som åvilar den av Lions utsedde lotteriföreståndaren. 
Lotteriföreståndare skall inte ha några andra uppgifter i organisationen utan enbart 
kunna ägna sig åt lotteriet och ha fullmakt att själv fatta beslut och vara 
kontaktperson med tillståndshavare och Lotteriinspektionen. 
 
Ansökan 
Ansökan om Rikslotteri skickas till Lotteriinspektionen. Se bifogade 
ansökningsformulär, bilaga 4. 
Ansökningsavgiften beror på omslutningen. Se bifogad information, bilaga 3. 
 
Förslag till åtgärder 


1. Fastställ behov av ett rikslotteri. Forskning, barn & ungdom  etc. Hur skall 
pengarna användas? Samarbetspartner typ Hjärt & Lungfonden, Hjärnfonden, 
BRIS….??  


2. På rekommendation av Lotteriinspektionen bör GR göra enkät till klubbarna 
om intresse att delta och hur många lotter klubbarna tror sig kunna sälja. 
Lotteriinspektionen kommer därefter att bedöma våra möjligheter att 
genomföra lotteriet. 
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3. Med 1 & 2 som underlag fattar GR beslut om ansökan om ett riksomfattande 
lotteri skall skickas eller ej. 


 
(Om GR beslutar att ansöka:) 
 
4. Klargör typ av lotteri. Skraplotter där varje lott även är en rabattkupong. 


Klargör vilka samarbetsföretag som avses (ICA, Järnia m.fl.)  
5. Ett av Lotteriinspektionen godkänt serviceföretag måste anlitas för tryckning 


av lotter, marknadsföring och vinstdistribution eftersom Lions själva inte har 
kompetens och erforderliga resurser. 


6. Ange omslutningen. Är 500.000 lotter á 50 kr. rätt volym? 
7. Ange högsta och lägsta vinstvärde och vinstandel i procent 
8. Bestäm försäljningstid samt när, var och hur vinstdragning skall ske. 
9. Utse lotteriföreståndare med fullmakt att fatta egna beslut och vara 


kontaktman med Lotteriinspektionen och eventuellt 
serviceföretag/tillståndshavare. 


 
 


Bilagor ref. hemsida  ”www.lotteriinspektionen.se” 
1.   Villkor, kontroll och ordningsbestämmelser  
2. Typgodkända lotter inom olika säkerhetskategorier 
3. Bestämmelser för lotteriansökan 
4. Ansökningsblankett (med av mig påförda frågetecken) 


 
 
 
Stockholm 04-06-23 
 


Lars Edwards 
Lars Edwards 
Enl. uppdrag 
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PROJEKTPLAN 9 
 
Projekt:  
Samling av VDG-elect 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att påbörja teambildningen av inkommande VDG 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
 MDLDC Peter Dánilo 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
Se projektkatalog 8. Tillägg 
Multipeldistriktet finansierar varje Distrikt 1000 kronor vid  VDG-elects 
deltagande i Riksmötet 2005  
10 000 kronor 


Konto: 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-05-05 


 Avslut: 


2005-05-07 
Projektbeskrivning: 
 
* VDG-elects första kontakt med blivande kollegor och partners. 
 
* Tidigt lära känna varandra. Mycket positivt. 
 
* Skapa tidig Vi känsla med varandra samt första möte med VGRO-elect 
 
* Första kontakten med MDLDC som skall utbilda under det kommande  
   året 
 
* Dokumentation av personuppgifter för registrering mm. 
 
* Eventuellt första deltagande i RM. Bra att vara med och åhöra besluten  
   samt se hur Guvernörsrådet agerar i olika frågor. 
 
 
                     


 


Uppföljning/avrapportering: 
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INSTRUKTION – ATTESTRUTINER 
Verksamhetsåret 2004 – 2005 


 
 
 


Med ansvarig menas av guvernörsrådet delegerat ansvar/rätt att beställa varor eller tjänster 
inom angivet ansvarsområde, verksamhetsplan och/eller beviljad ekonomisk ram samt 
gällande regler för upphandling. 
 
Med kontroll menas att fakturerad vara eller tjänst är så väl kontrollerad att den kan 
godkännas till kvantitet/kvalitet/pris enligt upprättat avtal. 
 
Med attest menas att fakturerad vara eller tjänst är kontrollsignerad samt kontrollerad till pris 
inom ramen för upprättat avtal och därmed godkänd för utbetalning. 
 
 
Område                                                Ansvarig            Kontroll Attest 
          
Kontoret MD 101 GRO TJ EC 
Löpande ärenden under kr 5000   EA 
 
 
Verkställande utskottet VU  EC GRO 
 
Guvernörsrådet GR  EC GRO 
 
Kommittéer KO EC GRO 
 
Projektgrupp PL EC GRO 
 
Reseräkningar  kontrolleras av resp. områdesansvarig och attesteras av GRO alt. EC 
         
 
Förklaring till förkortningar 
GR - Guvernörsrådet 
GRO  - Guvernörsrådsordförande 
TJ      - Tjänsteman 
EC     - Ekonomicontroller 
EA     - Ekonomiansvarig på kontoret 
KO    - Kommittéordförande 
PL     - Projektledare 
RO    - Riksmöteskommitténs ordförande 
ST - Stadgesekreterare 


 
LIONS CLUBS 


(LIONS CLUBS INTERNATIONAL) 
MULTIPELDISTRIKT 101 
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  PROJEKTPLAN 10 
 
Projekt:  
Utveckling av VDGutbildning 


Projektplanen 
upprättad den 


Mål: 
Att samordna VDGutbildningen med Danmark, Norge och Island för att 
därigenom få bättre och annan utbildning på Convention. Minska repetition 
av utbildning som har genomförts på hemmaplan. 


 
Maj 2004 


Förutsättning: 
 


av: 
MDLDC 


Ansvarig projektgrupp/kommitté: 
Kommittén för framtidsfrågor. 


Fastställd av: 


Projektledning: 
 
 MDLDC Peter Dánilo tillsammans med MDLDC i ovanstående länder 
 


 
 
den: 


Ekonomi: 
En helg i Köpenhamn samt deltagande i NSR 2005 
12 500 kronor 


Konto: 


Tidplan:                                       Kontrollstationer 
Start 
2004-08-01 


 Avslut: 


2005-06-30 
Projektbeskrivning: 
 
*  Att tillsammans med MDLDC i Danmark, Norge och Island samordna 
    VDGutbildningen så att den blir ungefär lika, för att därigenom höja    
    nivån på utbildningen vid Convention. Minska repetition av tidigare 
    utbildning på hemmaplan. 
 
*  Att tillsammans med övriga slutföra planen för VDGutbildningen vid  
    NSR 2005 
 
*  Tillsammans med övriga samordna ett seminarium på NSR avseende  
    utbildning. 
 
*  På NSR fastställa VDGutbildningen ( i huvudsak) att användas från  
    utbildningen höst 2005. 
 
 
                       


 


Uppföljning/avrapportering: 
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2004-06-21 


 


Reviderat förslag till arbetsfördelning inom VU 
 
 


 
Guvernörsrådsordförande 
Övergripande ansvara för MD:s verksamhet – uppföljning av funktioner 
Kontaktperson gentemot centrala myndigheter och central organ 
Styrelseledamot i Lions Quest AB 
Ordförande i Katastrofberedskapen 
Vara Lions ansikte mot omvärlden – internt inom Norden – externt 
Medlem i CC-gruppen 
Arbetsledaransvar – personalen på kontoret 
Funktionsansvar Kommittén för framtidsfrågor, utveckling och utbildning, ”Extern 
verksamhet och Intern verksamhet”  
Kontaktperson för PR/Inf och The Lion, Webb master 
Skapa kamratskap – motivera medarbetare och medlemmar 
 
Föregående års guvernörsrådsordförande 
Upprättar dagordning för GR-möte och VU-möte – tar in informations- och 
beslutsdokument 
Sänder ut inbjudan, kallelser och dagordning till berörda parter inkl The Lion och 
webbtidningen 
Föredragande på GR-möte och VU-möte i alla ärenden exkl. ekonomi och skatter 
Funktionsansvar för Kommittén för humanitär verksamhet, Astma/Allergi, 
Åldersrelaterade sjukdomar, Orkester Norden, Konungens Jubileumsfond 
Kontaktperson för kanslist 
 
Vice guvernörsrådsordförande 
För, skriver ut och distribuerar protokoll från GR-möte och VU-möte 
Ansvar för uppföljning att beslut åtgärdas samt följer upp återrapportering 
Funktionsansvar för Kommittén för Ungdomsprojekt Hedersrådet, Riksvalnämnd, 
stadgesekreterare 
Kontaktperson för försäljning av Lionsartiklar 
 
Ekonomikontroller 
Ansvar för ekonomi-/redovisnings- och skattepolicy samt upprättar instruktioner inom 
detta ansvar 
Ansvara för uppföljning av lagstiftning inom redovisning och beskattning 
Ansvar för upprättande av budget 
Ansvara för uppföljning av budget och rapportering till GRO/VU/GR 
Föredragande inför GR och VU i ekonomi och skattefrågor 
Kontaktperson för Ekonomi, Placeringsråd 


 
Funktionsansvar samt kontaktpersonskap skall följa medlem i VU – inget byte av 
huvudmannaskap varje år. 
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